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Zápis  ze schůze  finančního  výboru  Zastupitelstva  města  Soběslavi

Termín  jednání:

Pondělí  16. 9. 2019  v 15,30  hod.

Místo  jednání:

MěÚ Soběslav,  zasedací  místnost

Přítomni:  Ing.  Jiří  Klíma,  Mgr.  Alena  Krejčová,  Ing.  Zina  Petrásková,  Ing.  Petr  Král

Omluveni:  Mgr.  Milan  Dančišin

Přizváni:  Bc. Zuzana  Schejbalová

Programjednání:  1.ZměnarozpočtuiněstaSoběslavinarok2019-rozpočtovéopatřeníč.ZM3/2019

2. Stav  investiční  akce  Zimní  stadion

3. Příprava  na jednání  s KV  -  Jednacf  řád

4. Různé

Průběh  jednání:

1.  Členové  finančního  výboru  byli  tajemnici  výboru  seznámeni  a projedi'iali  návrh  na změnu  rozpočtu

města  Soběslav  na rok  2019.  Rozpočtovým  opatřenfm  č. ZM  3/2019  se zvyšije  celkový  objem

příjmů  n"iěsta o 8.333.842,-Kč  a výdajů  o 5.173.842,-Kč.  Z navrž.enélio  opatření  vzniká  přebytek  ve

výši  3.160.000,-Kč,  který  sníží  roční  plánovaný  schodek  a čerpání  rezervy  na běžnýcli  účtech  města.

Rozpočtové  opatření  č. ZM  3/2019  ve fori'ně  tabulky  s komentářem  je soričástí  tohoto  zápisu.

Usnesení:

nanční  výbor  jednohlasně  doporuěuje  Zastupitelstvu  města  Soběslavi  schválit  změnu  rozpočtu

města  -  rozpoětové  opatření  č. ZM  3/2019  v předloženém  znění.

2.  V  bodu č. 2 předseda  finančníl"io  výboru  seznámil  členy  se stavem  praď  na Zimním  stadionu.

Tajei'nnicí  výboru  byli  členové  inforinováni  o uzavřenf  dodatku  ke smlouvě  se stavební  finnou

Spilka  a Říha s.r.o. ve výši  1.301.631,79  vč. DPH  na nutné  stavební  práce,  které  se objevili  až při

realizaci  samotné  akce.  O tuto  částku  se také mimo  jiné  navyšuje  rozpočet  výše projednanou

rozpočtovou  změnou  č. ZM  3/2019  v odvětví  sportovních  zařizenf  ve vlastnicíví  obce. Celková  cena

stav. prací  od firmy  Spilka  a Řília  s.r.o. je  27.908.983,79  Kč  vč. DPH.

Usnesení:

K  tomuto  bodu  nebylo  přijato  žádné  usnesetí.



3, Pro jednání  ohledně  Jednacího  řádu  výborů  a komisí  byl  navržen  původní  termín  na společnou

schůzi  s Kontrolním  výborem  na 18. 9. 2019,  ale jelikož  se předsedkyně  KV  Ing.  Iveta  Matějů

omluvila  pro  nepřítomnost,  náhradní  terrmIn  zatím  nebyl  domluven.  Předseda  FV projedná

s předsedkynf  KV  nový  možný  termín  a členy  výboru  s tímto  terminem  seznámí.  Členka A.

Krejčová  přednesla  návrh  jestli  by  nebylo  vhodnější  si nejprve  jasně  stanovit  co bude  Jednací  řád

obsahovat,  nastavit  tak, aby byl  v souladu  s platnou  legislativou  a po té, se vzniklým  návrhem

jednat  ve spolupráci  s kontrolním  výborem  na jeho  finální  podobě.  Stále  je  platný  odkaz  kde mohou

č]enové  zapisovat  své poznatky  a připomínky:

https://docs.google.com/document/d/1zQT4n3gD5RNJknxELN1f6CPGRldngu8DmMmvUzVqYw/edit?usp=sh

Usnesení:

K  tomuto  bodu  nebylo  přijato  žádné  usnesení.

4. V posledním  bodu  Různé  nebyla  pro  tentokrát  rozvinuta  žádná  debata.

UsnesenÍ:

K  tomuto  bodu  nebylo  přijato  žádné  usnesení.

Jednání  skoněilo:  v 16,30  hodin

Zapsala:  dne 17. 9. 2019
a 7 a a a a a a a a a a

Bc. Zuzana  Schejbalová


